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Styrelseråd
13-09-2023

Plats:
Fika:

Närvarande: Lisa, Vincent, Linn, Alex, Evelyne, Gotte

1. Mötet öppnas kl.12.07

2. Fika och samkväm med styrelsen

3. SM
Sm på onsdag! Det är nu om en vecka. Då ska alla möteshandlingar publiceras.

● mat
○ man får reagera på slack om man vill ha mat
○ Pizza? Sushi? Mackor?
○ Pizza är enklare än sushi. Mackor som vi beställde till de internationella

studenterna var goda. Kanske dem?
○ Vi testar att beställa mackorna och vad priset blir.
○ Gotte och Alexander fixar maten.

● Lokal
○ A108

● Ansökan om sammankomst
○ Vi ska fixa en ansökan för sammankomst. Vi ska inte sälja alkohol, bara

sammankomst.
● övrigt

○ Förbereda lite om det behöver vara på engelska.
○ Vincent sitter som mötesordförande. Lisa sekreterar.
○ Personer säljer ovve.
○ Dubbelkolla om vi gjorde några stadgeändringar på förra SM som vi behöver

rösta om igen.
● motionssvar

○ Uppstart av studenttidningen Skala
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■ Styrelsen tycker detta är en bra motion. Lite frågor kring det som finns
i bifogad fil. Men med ändring gillar styrelsen tidningen. Styrelsen vill
höra lite mer kring vad tidningen handlar om.

■ Lisa skriver svar.
○ Motion SM4 Pernilla K

■ Styrelsen tycker det är en rolig motion. Rimlig motion. Vi behöver rens
och det blir en rolig grej av det.

■ Vincent skriver svar. Tillägg 16.4. Röstning om korrigering av motion,
sedan motion.

○ Antal ansvariga i utskott och nämnder
■ Många i styrelsen håller inte med. Det är många som tycker att det är

rimligt att vara två personer på poster. Skicka till motionärerna att de
ska förtydliga motionerna.

■ Summa summarum. Håller inte riktigt med om motionen. Det finns en
vits med att ha max två personer per post för utskott och nämnder.

■ Lisa skriver motionssvar.
○ nämndansvariga väljs på hösten

■ Lite delade meningar inom styrelsen. Risken är att SM4 blir ett väldigt
långt möte. Det negativa är att vi har märkt att det blir färre som söker
när vi har nämndvalen på SM2. Vi lämnar detta upp till SM.

■ Gottfrid skriver motionssvar. Vi säger för och nackdelar för båda
alternativen.

○ nämndansvariga bör få den vanliga medaljen
■ Delade meningar inom sektionen. Vi tycker inte att det blir rättvist för

utskotten och styrelsen att få samma medalj. Samtidigt som vi vet att
de fungerade nämnderna gör.

■ Vi håller inte med motionen. Det är olika mycket ansvar att vara
ansvarig för utskott vs nämnd.

■ Evelyne skriver motionssvar.

4. Hålla gasque?
Ska styrelsen kanske hålla gasque? Bara för att ha något som händer på sektionen.

ROLIG IDE!

5. Kvitto sittningar CLs lösning
När CL går på sittning har de ett utskrivet kvitto som ansvarig på plats skriver under.
Man skriver ned alla uppgifter som behövs och får sedan en signatur.

6. Framtidens utbildning
På måndag ska vi på framtidens utbildning konferens.
Vi har påbörjat insamling av vad arkitektstudenterna tycker om skolan. Vi ska

sammanställa det och jämföra det lite mer med statistik vi har.
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7. Övrigt
- Soppslevar som mottagningen köpte. Sätts på centrala inköp.
- Vi måste kolla lite på diskmaskinen. De måste använda diskmedel när den

används och göras rent oftare. Prata med de utskotten som använder den
hur den faktiskt ska användas.

8. Mötet avslutas 13.16.


